
Referat skolebestyrelsesmøde 26. februar 2025 
Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved ”Pausen”. 
Torsdag d. 26. februar 2025 
kl. 17.00-19.00 
 
 

Mødedeltagere: 
Morten Schulz  
Kenneth Kristensen  
Ditte Rodenberg Mosgaard 
Susanne Ries 
Djennie Thomsen 
Gunvor Møller Michelsen 
Ebru Ozcan 
Lærer Charlotte Lindtner 
Lærer Trine Dicker 
Skoleleder Michael S. Petersen  
Elevrådsformand Vivien 9.b 
Næstformand elevrådet  
 
 
 
 

Andre inviterede:  
Regina Thomsen 
 
 
 
 
 

Afbud:  
 
 
 
 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold  Referat 

1 25 Nyt fra: 
 
Formanden 
 
Skoleledelsen 
 
Elevrådet 

 
Andre medlemmer 

 Skoleledelse: 

Michael gør så meget klart som muligt til en ny 

skoleleder og et nyt skoleår.  

MED-dag hvor der er blevet arbejdet med 

samarbejdsgrundlaget. Opgavekatalog med 

beskrivelser af funktioner til forskellige opgaver.  

Skoleudviklingssamtale, hvor noget skal op at ligge 

på hjemmesiden.  

Ansat en ny udskolingsleder – det offentliggøres 

snarest. 

Ansættelser ude pt. Trivselvejleder i udskolingen 

samt lærerstilling. 

Pædagoger og pædagogmedhjælper stillinger er 

også slået op.  



Henvendelse fra nabo ang. Vand, der skulle rende fra 

vores regnvandsbassin over i vedkommendes have. 

Der er ved at blive et etableret et billedkunstslokale i 

udskolingen.  

 

Elevrådet: Aktiviteter i frikvartererne som elevrådet 

arrangerer, fx høvdingboldturnering i 12- pausen med 

finale en fredag. Dejligt at bordtennisrummene er 

åbnet igen. 

Projekt Salto -bevægelse i undervisningen – videoen. 

Elevrådet arbejder videre med dette. 

Skolefodbold-turnering lokalt.  

Elevrådet har besluttet at pynte fastelavnstønder til 

hele udskolingen, så de er klar til fastelavn. 

 

Andre medlemmer:  

Næstformand der er blevet afholdt en masse 

ansættelsessamtaler, så der er blevet ansat en 

udskolingsleder og en øverste leder. En spændende 

og god proces. Pr. 1.4.25 skulle der gerne være et 

fuldtalligt ledelsesteam.  

 

Djennie: Der går rygter om, at Lyreskoven lukker 

deres specialcenter. Michael orienterede om, at det 

tidligere er blevet nævnt, men nu har det ændret sig, 

i hvert fald her og nu.   

2 30 Økonomi  Budgettet for 2025 gennemgået. Det ser godt ud, så 
der skulle være mulighed for at gøre nogle tiltag. 
Dog mangler vi også mange ting at få fulgt op 
på/fornyet. 

3 25 Afkortning af skoledagens 
længde 

 Michael gennemgik udkast til ansøgning om 
nedsættelse af skoledagens længde.  
Michael vil drøfte ovenstående med den 
kommende skoleleder, så vedkommende kan tage 
en beslutning vedr. afkortning af skoledagens 
længde.   

4 25 Timefordelingsplan  Michael gennemgik udkast til, hvordan den kan se 
ud til kommende skoleår med forklaringer omkring 
ændringer ud fra det nye kvalitetsprogram.  
Michael sender noget til skolebestyrelsen, hvis der 
er noget, der falder på plads inden han stopper, og 
der er brug for en tilkendegivelse fra bestyrelsen.  



5 5 Evt.  Kantinen: Sundere kost i kantinen fremadrettet. 
Der vil fortsat være nogle dage, hvor der er lidt 
”usundere”. Ønske fra elevrådet, at der vil være 
lidt ”usundere” om fredagen. Kan der være 
mulighed for bestilling, så der ikke er for lidt eller 
for meget? 
Vi skal være obs. på tiltaget om madordningen, der 
er med i de nye tiltag.  

6 8 Nyt fra:  
Lukket område 
 

   

7 2 Punkter til næste møde  Invitere den nye afdelingsleder og skoleleder med til 
mødet. 
Årshjul 

     

     

 


